
 
 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer Hacken: Het eventuele gebruik van ‘bijzondere 

bevoegdheden’ door het College in het kader van de coronacrisis  

 

Geachte heer Burgemeester, 

 

Sinds het begin van de gezondheidscrisis werd de Nieuwe Gemeentewet tijdelijk gewijzigd om 

het College, indien nodig, de prerogatieven van de Gemeenteraad te geven als er snel een 

dringende maatregel moet worden genomen in de strijd tegen het coronavirus. 

 

Deze tijdelijke beschikking bepaalt dat elke beslissing van het College in dat kader binnen de 

week aan alle gemeenteraadsleden moet worden toegezonden. 

 

Wij hebben geen enkele kennisgeving ontvangen dat deze speciale bevoegdheden werden 

gebruikt. Kunt u bevestigen dat het College sinds het begin van de crisis geen zaken heeft 

goedgekeurd die normaal gezien onder het prerogatief van de Raad vallen? 

 

Ik dank u voor uw antwoorden. 

 

Laurent Hacken 

 

 

 

Antwoord van de heer Roberti: 

 

Geachte heer gemeenteraadslid, 

 

Ik dank u voor uw vraag en kan u antwoorden dat er geen enkele beslissing is genomen die het 

gebruik van bijzondere bevoegdheden vereist, wat verklaart waarom er geen kennisgeving aan 

de gemeenteraadsleden diende te worden gedaan. 

 

Voor bijkomende informatie kunt u steeds bij mij terecht. 

 

 

 


